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§ 1 
Godkännande av dagordning och tid för justering  

Beslut  
Ordförande Johan Paccamonti (M) öppnade mötet. Dagordningen 
godkändes. Ordförande Johan Paccamonti (M) och vice 
ordförande Lillemor Samuelsson (V) utsågs att justera protokollet. 
Protokollet justeras fredagen den 23 oktober. 
  
Mötet ajounerades för allmänhetens frågestund mellan kl. 18:30-
19:00. Två åhörare kom till den öppna frågestunden. 
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§ 2 
Medborgarförslag om att tillgängliggöra 
stadsdelsnämndens sammanträden för medborgarna  
BRO 2020/388 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för besvarande.   
 
Handlingar i ärendet 

 341885 Medborgarförslag om tillgängliggöra SDN digitalt  
 BRO 2020/388-4 §2 den 22 oktober 2020, Bromma 

stadsdelsnämnd Medborgarförslag om att tillgängliggöra 
stadsdelsnämndens sammanträden för medborgarna 
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§ 3 
Medborgarförslag om den globala uppvärmningen  
BRO 2020/389 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för besvarande.   
 
Handlingar i ärendet 

 341901 Medborgarförslag global uppv 
 BRO 2020/389-4 §3 den 22 oktober 2020, Bromma 

stadsdelsnämnd Medborgarförslag om den globala 
uppvärmningen 
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§ 4 
Medborgarförslag om att anlägga badflotte med hopptorn 
i Kyrksjön  
BRO 2020/345 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för besvarande.   
 
Handlingar i ärendet 

 320150 MBF badflotte i kyrksjön 
 BRO 2020/345-5 §4 den 22 oktober 2020, Bromma 

stadsdelsnämnd Medborgarförslag om att anlägga badflotte 
med hopptorn i Kyrksjön 
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§ 5 
Medborgarförslag om att inrätta en discgolf på parkmark 
runt Bromma flygplats  
BRO 2020/394 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för besvarande.   
 
Handlingar i ärendet 

 341902 Förslag till discgolfbana, BRO 2020-394 
 BRO 2020/394-6 §5 den 22 oktober 2020, Bromma 

stadsdelsnämnd Medborgarförslag om att inrätta en discgolf 
på parkmark runt Bromma flygplats 
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§ 6 
Anmälan av inkommen skrivelse om framtida användning 
av Bromma flygplats  
BRO 2020/404 
 

Beslut  
Nämnden lägger skrivelsen till handlingarna. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 341903 Medborgarförslag Bromma flygplats 
 BRO 2020/404-4 §6 den 22 oktober 2020, Bromma 

stadsdelsnämnd Anmälan av inkommen skrivelse om 
framtida användning av Bromma flygplats  
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§ 7 
Anmälan om inkommen skrivelse om Tranebergsängen  
BRO 2020/381 
 

Beslut  
Nämnden lägger skrivelsen till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 332866 Medborgarförslag_ Tranebergsängen meetings 
 BRO 2020/381-3 §7 den 22 oktober 2020, Bromma 

stadsdelsnämnd Anmälan om inkommen skrivelse om 
Tranebergsängen  
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Beslutsärenden 
 

§ 8 
Idéburet offentligt partnerskap med den ideella 
föreningen Grannstöd i Bromma  
BRO 2020/384 
 

Beslut  
Bromma stadsdelsnämnd ger stadsdelsdirektören i uppdrag att i 
enlighet med detta tjänsteutlåtande, teckna ett fyraårigt avtal om 
idéburet offentligt partnerskap med den ideella föreningen 
Grannstöd i Bromma. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Den ideella föreningen Grannstöd har inkommit med en ansökan 
om idéburet offentligt partnerskap – IOP, avseende tillgång till en 
bil för verksamheten. IOP är en partnerskapsmodell mellan den 
idéburna och den offentliga sektorn. Modellen ska erbjuda en väg 
för samverkan som inte grundar sig varken på bidrag eller genom 
upphandling. Ett IOP ingås av minst två parter som är intresserade 
av att lösa en gemensamt identifierad samhällsutmaning. Den 
ideella föreningen Grannstöd i Bromma är en viktig aktör som 
bidrar till att nå nämndens mål om en trygg och levande stadsdel 
samt att stadsdelen ska vara ren och välskött. Förvaltningen 
bedömer att ett idéburet offentligt partnerskap är en lämplig 
samverkansform med den ideella föreningen Grannstöd i Bromma. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att nämnden ställde sig bakom 
förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 339809 (Godkänd - R 1) Idéburet offentligt partnerskap med 
den ideella föreningen Grannstöd i Bromma 

 333636 Ansökan-IOP-2020-09-18-underskriven 
 333645 Stockholm stads riktlinjer för IOP.png 
 BRO 2020/384-1 §8 den 22 oktober 2020, Bromma 

stadsdelsnämnd Idéburet offentligt partnerskap med den 
ideella föreningen Grannstöd i Bromma 
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Remisser 
 

§ 9 
Stockholm stads strategi för arbetsmarknadsinsatser  
Svar på remiss från Kommunstyrelsen dnr KS 2020/904 
BRO 2020/304 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och 
överlämnar det till Kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 
 
  
 

Sammanfattning av ärendet  
Arbetsmarknadsnämnden fick i kommunfullmäktiges budget för 
2019 i uppdrag att tillsammans med kommunstyrelsen, 
stadsdelsnämnderna och Stockholm Business Region ta fram en 
strategi för stadens arbetsmarknadsinsatser och etablering på 
arbetsmarknaden. Syftet med strategin är att definiera Stockholms 
stads långsiktiga arbete med arbetsmarknadsinsatser, målsättningar, 
prioriteringar och vägledande principer. Syftet är också att visa på 
samband med andra politikområden, stadens roll i 
arbetsmarknadspolitiken och ansvarsfördelning inom staden. 
Förvaltningen ställer sig positiv till strategin och anser att den 
uppfyller syftet att på olika sätt definiera, förtydliga och beskriva 
vägledande principer och strategier för stadens 
arbetsmarknadsinsatser. Förvaltningen lyfter några synpunkter för 
ökad tydlighet gällande arbetsmarknadsinsatser inom socialtjänsten. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att nämnden ställde sig bakom 
förvaltningens förslag till beslut. 
  
Särskilt uttalande 
Johan Heinonen m.fl (S) lämnade ett särskilt uttalande: 
  
"Det är oerhört allvarligt att arbetslösheten är så hög i Stockholm. 
Arbetslösheten har generellt legat på historiskt låga nivåer under 
många år men trenden bröts år 2019 då arbetslösheten började stiga. 
Coronakrisen har lett till att arbetslösheten har ökat och de många 
stockholmare som av olika anledningar stod utanför 
arbetsmarknaden har fått det ännu svårare att ta sig in. Vi ser redan 
nu att ungdomsarbetslösheten ökar markant. I dagsläget är det oklart 
vilka långsiktiga konsekvenser coronakrisen kommer att ha på 
Stockholm. Inte heller är det klargjort hur eventuella förändringar 
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av Arbetsförmedlingen kan komma att påverka stadens arbete. Det 
vi däremot vet är att staden behöver sätta in flera insatser och agera 
snabbt för att möta den ökande arbetslösheten.  
  
Strategin lyfter på ett bra sätt hur staden arbetar för att fler ska 
komma i arbete. Stadens verktygslåda är stor som det går att utläsa i 
ärendet. Vi har inget att erinra mot de prioriteringar, vägledande 
principer och arbetsmarknadsinsatser som används inom staden. Det 
vi däremot saknar är målsättningar och riktning i strategin. 
Avsaknaden av detta gör att dokumentet endast blir en katalog över 
stadens befintliga insatser. Särskilt allvarligt är det att majoriteten 
inte har någon beredskap för hur Stockholm ska möta den ökande 
arbetslösheten och de stigande kostnaderna för ekonomiskt bistånd. 
Detta tar sig uttryck i att inga ytterligare insatser ännu beslutats för 
jobbpolitiken trots att Stockholm är inne på tredje kvartalet med 
pandemin och dess effekter på arbetsmarknaden. 
  
90-dagarsgaranti för unga, komvuxgaranti, målsättning för 
etablering av nyanlända, utvecklande av nya collegekoncept och 
ökad målsättning för Stockholmsjobb är några exempel som hade 
passat att lyfta in i strategin.  
  
Berörda förvaltningar har redovisat uppdraget som de fick i stadens 
budget 2019. Nu är det viktigt att borgerliga majoriteten visar 
tydligare politisk vilja, utökar insatserna och investeringarna för att 
behovet av ekonomiskt bistånd minskar och sysselsättningen ökar. 
De som är i behov av samhällets stöd för att komma ut i arbete ska 
få det oavsett om det handlar om utbildning eller 
arbetsmarknadsinsatser. På så sätt kan Stockholm tas sig ur krisen 
och inte lämna några invånare efter." 
  
Särskilt uttalande 
Lillemor Samuelsson (V) lämnade ett särskilt uttalande: 
  
"Stockholms stad står inför möjligheter och utmaningar som 
behöver mötas. I dagsläget är det oklart hur stora konsekvenser 
coronakrisen kommer att ha på Stockholm. Inte heller är det klart 
hur eventuella förändringar av Arbetsförmedlingen kan komma att 
påverka stadens arbete. Växande befolkning och god tillväxt är 
styrkor som ska tas tillvara, samtidigt som arbetsmarknadens behov 
av utbildad arbetskraft ska tillgodoses. Arbetslösheten har generellt 
legat på historiskt låga nivåer, men med coronakrisen kommer 
arbetslösheten att öka och de många stockholmare som av olika 
anledningar står utanför arbetsmarknaden kommer antagligen att få 
det ännu svårare att ta sig in. 
  
Ärendet lyfter på ett förtjänstfullt sätt hur staden arbetar för att fler 
ska komma i arbete. Stadens verktygslåda är stor som det går att 
utläsa i ärendet. Vi har inget att erinra mot de prioriteringar, 
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vägledande principer och arbetsmarknadsinsatser som används 
inom staden. Det vi däremot saknar är målsättningar och riktning i 
strategin och avsaknaden av detta gör att dokumentet endast blir en 
katalog över stadens befintliga insatser.    
  
90-dagarsgaranti för unga, komvuxgaranti, snabbare etablering av 
nyanlända, utvecklande av nya collegekoncept och ökad 
målsättning för Stockholmsjobb är exempel på målsättningar som 
hade passat att lyfta in i strategin.  
  
Berörda förvaltningar har redovisat uppdraget som de fick i stadens 
budget 2019. Nu är det viktigt att majoriteten visar tydligare politisk 
vilja, utökar insatserna och investeringarna för att minska behovet 
av ekonomiskt bistånd och ökar sysselsättningen. Att det finns 
tillräckliga resurser för de som är i behov av stöd gör att Stockholm 
kan ta sig ur den ekonomiska nedgången och inte lämna några 
invånare efter." 
  
Särskilt uttalande 
Anders Edin (SD) lämnade ett särskilt uttalande: 
  
"Den långsiktiga strategin för stadens arbetsmarknadsinsatser ska 
fokuseras på riktiga arbeten. Det vi eftersöker är ett tydligare 
ställningstagande mot subventionerade sysselsättningar i stadens 
regi. Skapade sysselsättningar kan inte likställas med ett riktigt 
arbete. 
  
Fokus ska läggas på den enskildes färdigheter men också en 
tydlighet kring vikten av att komma i egen försörjning. Det är ingen 
rättighet att under flera års tid i sträck få ut försörjningsstöd av 
samhället. Däremot är det en skyldighet att hela tiden sträva efter 
egen försörjning. Här måste staden bli tydligare. 
  
En god samverkan med arbetsgivare är en bra grundsten för att 
möta framtidens arbetsmarknad. Att man från politikers håll tidigt 
för en dialog med näringslivet och den offentliga sektorn för att 
möta framtidens arbetsmarknad är något vi ser positivt på. Det 
underlättar för stadens skolor att utforma ett utbud av utbildningar 
till yrkesområden där vi ser att bristen på arbetskraft finns eller 
kommer bli tydlig i närtid." 
 
Handlingar i ärendet 

 341151 (Godkänd - R 1) TJUT Remiss Stockholm stads 
Strategi för arbetsmarknadsinsatser 

 BRO 2020/304-1.1 Bilaga - Stockholms stads strategi för 
arbetsmarknadsinsatser 

 BRO 2020/304-3.2 Kopia av §9 den 22 oktober 2020, 
Bromma stadsdelsnämnd Stockholm stads strategi för 
arbetsmarknadsinsatser 
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§ 10 
Remiss Stockholms stads program för stöd till anhöriga 
2021-2024  
KS 2020/923 
BRO 2020/362 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och 
överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stockholms stads program för stöd till anhöriga 2021-2024 är en 
fortsättning på Stockholms stads program för stöd till anhöriga 
2017-2020. Programmet beskriver hur stadens socialtjänst ska 
arbeta med stöd till anhöriga. Till skillnad mot tidigare program har 
målgruppen för programmet breddats och inkluderar även barn som 
anhöriga, anhöriga till personer med koppling till våldsbejakande 
extremism, anhöriga till personer med en kriminell livsstil och 
anhöriga till personer som drabbats av skjutningar och dödligt våld. 
Bromma stadsdelsförvaltning ombeds yttra sig över remiss från 
kommunstyrelsen senast 2020-11-27. Bromma stadsdelsförvaltning 
ställer sig i huvudsak positiva till programmet men lyfter även 
behov av förtydliganden. 
 
Förslag till beslut   
Anders Edin (SD) lämnade ett förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och konstaterade att 
nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
Anders Edin (SD) reserverade sig till förmån för eget förslag till 
beslut: 
  
"Att avslå förvaltningens förslag till beslut och att därutöver anföra 
följande: 
  
Det är viktiga och i många fall angelägna frågor som lyfts fram i 
programmet. Vår inställning är dock att satsningar i första hand bör 
göras i preventivt syfte för att undvika att problemen alls uppstår. 
Med anledning av det yrkar vi avslag på förslaget med hänvisning 
till att pengarna ska satsas på förebyggande åtgärder." 
  
Särskilt uttalande 
Johan Heinonen m.fl (S) och Lillemor Samuelsson (V) lämnade ett 
särskilt uttalande: 
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"Stadens program för stöd till anhöriga beskriver hur stadens 
socialtjänst ska arbeta med olika typer av stöd åt anhöriga med mål 
om att alla verksamheter ska ha ett anhörigperspektiv. Målgruppen 
har sedan förra programmet breddats till att inkludera även barn 
som anhöriga och anhöriga till kriminella, personer med kopplingar 
till extremism och personer som drabbats av skjutningar vilket vi 
välkomnar. Målgruppen är alltså vidgad till att omfatta fler än vad 
som socialnämnden enligt lag är ansvariga för och betydligt fler 
personer än vad som man med dagens antal anhörigstödjare kan 
antas hinna med. 
  
Att staden har ett anhörigstödjande arbete förebygger ohälsa hos 
anhöriga och kan vara livsavgörande i en svår situation i hemmet. 
Det kan också vara avgörande för att man som anhörig kan 
förvärvsarbeta och orka med familjeliv samtidigt som en närstående 
är till exempel sjuk. 
  
Det är också oerhört viktigt att barn som lever nära en förälder eller 
ett syskon med psykisk ohälsa, sjukdom eller kriminella problem 
kan uppmärksammas och får information kring rättigheter och stöd 
som kan ges. Barn som inte fångas upp tidigt riskerar att utvecklas 
ogynnsamt och skapa sig egna förställningar till varför vardagen ser 
ut som den gör. 
  
Det framgår att stadsdelsnämnderna eller civilsamhället inte har 
varit involverade i framtagandet av programmet vilket är beklagligt. 
Idag utförs det anhörigstödjande arbetet av personal i 
stadsdelsnämnderna och hos civilsamhället finns också mycket 
kunskap kring vad staden kan förbättra för målgrupperna vilket 
hade vart bra ta tillvara. 
  
För att programmet ska kunna genomföras och levas upp till 
behöver likställigheten öka mellan stadsdelsnämnderna, fler 
personal anställas för att möta den utvidgade målgruppen och 
kompetenshöjande insatser till personalen budgeteras för. Det 
räcker inte att skriva i ett program att fler ska få anhörigstöd om inte 
fler personal anställs som också får de verktyg som kan behövas för 
att utföra insatser. Vidare finns det troligen många fördelar med att 
organisera anhörigstödet mer i regioner över staden men detta måste 
också ske utan att den lokala förankringen försvinner. Särskilt 
viktigt är det för grupper som har svårt att ta sig utanför den egna 
stadsdelen och inte kan komma till bland annat de gemensamma 
träffarna." 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2020/362-2 (Godkänd - R 1) Remissvar Stockholms 
stads program för stöd till anhöriga 2021-2024 
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 BRO 2020/362-1.3 Bilaga - Stockholms stads program för 
stöd till anhöriga 2021-2024 

 BRO 2020/362-1.1 Socialnämndens protokoll 2020-06-16 - 
Stockholms stads program för stöd till anhöriga 2021-2024 

 BRO 2020/362-4.2 Kopia av §10 den 22 oktober 2020, 
Bromma stadsdelsnämnd Remiss Stockholms stads program 
för stöd till anhöriga 2021-2024 
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§ 11 
Remiss av Ansökan om nätkoncession, avseende 
markkabel från Station Beckomberga till 
kraftvärmeverket i Lövsta  
KS 2020/1052 
BRO 2020/364 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på kommunstyrelsens remiss för Ellevios ansökan om 
nätkoncession, avseende markkabel från Station Beckomberga till 
kraftvärmeverket i Lövsta. 
 
  
 

Sammanfattning av ärendet  
Bromma stadsdelsnämnd har genom remiss från kommunstyrelsen 
beretts möjlighet att yttra sig över en ansökan från Ellevio AB om 
nätkoncession avseende en markkabel från Station Beckomberga till 
kraftvärmeverket i Lövsta. Ellevios ansökan är ställd till 
Energimarknadsinspektionen som i sin tur har begärt yttrande från 
Stockholms stad. Stockholms stad ser positivt på att bygga en ny 
anläggning i Lövsta vilken möjliggör avveckling av 
kraftvärmeverket i Värtan och som dessutom ersätter 
Hässelbyverket och frigör värdefull mark där det planeras för ny 
bebyggelse. Bromma stadsdelsförvaltning gör utifrån sin kompetens 
bedömningen att arbetet och ledningen enligt nätkoncessionen utgör 
en mycket liten påverkan på stadsdelens mark. Förvaltningen har 
ingenting att erinra. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att nämnden ställde sig bakom 
förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 339762 02_Koncessionskarta_2020_100858 
 339763 03_Liten_MKB_2020_100858 
 339764 04_Bilaga_1_Samradsredogorelse_2020_100858 
 339765 

05_Bilaga_2_Lansstyrelsen_beslut_om_BMP_2020_100858 
 339766 07_Bilaga_4_Naturvardesinventering_2020_100858 
 339767 10_Kartbilaga_3_Naturmiljo_3_2020_100858 
 339768 11_Kartbilaga_4_Ovriga_varden_2020_100858 
 339769 12_Komplettering_2020_100858 
 BRO 2020/364-4.1 Kopia av §11 den 22 oktober 2020, 

Bromma stadsdelsnämnd Remiss av Ansökan om 
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2020-10-22 

nätkoncession, avseende markkabel från Station 
Beckomberga till kraftvärmeverket i Lövsta 

 BRO 2020/364-4.2 Kopia av (Godkänd - R 1) Ansökan om 
nätkoncession avseende markkabel Beckomberga-Lövsta 
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Anmälningsärenden 
 

§ 12 
Ekonomisk månadsrapport  
BRO 2020/46 
 

Beslut  
Nämnden godkänner månadsrapport per 30 september 2020. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen prognostiserar ett överskott med 26,5 miljoner kronor 
innan fonddispositioner för 2020. Förvaltningen har beviljas totalt 
11,2 miljoner kronor i budgetjusteringar och återredovisar totalt 
13,1 miljoner kronor netto i prestationsförändringar. I 
verksamhetsberättelsen 2019 redovisade förvaltningen ett 
underskott med 14,2 miljoner kronor innan fonduttag. Flera av de 
ekonomiska utmaningarna kvarstår 2020. Samtliga enheter som 
redovisade underskott 2019 och som även prognostiserar underskott 
2020 har upprättat handlingsplaner med syfte att minska eller 
eliminera budgetunderskotten. Handlingsplanerna följs upp i 
samband med den månatliga budgetuppföljningen. 
Personalkostnaderna för samtliga verksamheter ökar med anledning 
av att personalomkostnadspålägget höjts med 2,5 procent 2020. 
 
Handlingar i ärendet 

 339455 (Godkänd - R 1) Ekonomisk månadsrapport 
 BRO 2020/46-11 §12 den 22 oktober 2020, Bromma 

stadsdelsnämnd Ekonomisk månadsrapport 
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§ 13 
Resultat av Stockholms stads Trygghetsmätning och 
Polisregion Stockholms Trygghetsundersökning  
BRO 2020/383 
 

Beslut  
Nämnden tar del av redovisningen och lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Under våren 2020 genomförde Stockholms stad den återkommande 
trygghetsmätningen och Polisregion Stockholm Polisens 
trygghetsundersökning. Det är första gången undersökningen 
genomförs i nuvarande form inom Polisen och för hela 
polisregionen. Sammantaget visar stadens trygghetsmätning en 
generell minskad otrygghet i Bromma och staden jämfört med 
tidigare mätning 2017. 
 
Särskilt uttalande 
Johan Paccamonti m.fl (M), Hanna Wistrand (L), Karl Persson 
(MP) och Adrian Nordén (C) lämnade ett särskilt uttalande: 
  
"Trygghetsmätningen visar på ett välkommet och positivt trendbrott 
då otryggheten minskar i Bromma. Det visar att de senaste årens 
trygghetsarbete har gett resultat och inskärper vikten av att det bör 
fortsätta med oförminskad styrka. Det finns dock en oroväckande 
trend och det är att otryggheten ökar bland personer med 
funktionsnedsättning. Att bryta denna trend bör vara en prioriterad 
del av det fortsatta trygghetsarbetet och det är viktigt att 
stadsdelsförvaltningen noggrant undersöker vad som har legat 
bakom den ökande otryggheten så att rätt åtgärder kan vidtas." 
 
Handlingar i ärendet 

 340202 (Godkänd - R 1) TJUT Resultat av Stockholms stads 
Trygghetsmätning och Polisregion Stockholms 
Trygghetsundersökning 

 339219 Trygghet i Bromma 2020 - Resultat från Stockholms 
stads trygghetsmätning 

 339270 Polisens trygghetsundersökning 2020, Bromma SDO 
 BRO 2020/383-1 §13 den 22 oktober 2020, Bromma 

stadsdelsnämnd Resultat av Stockholms stads 
Trygghetsmätning och Polisregion Stockholms 
Trygghetsundersökning 
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§ 14 
Protokoll från Pensionärsrådet  
BRO 2020/39 
 

Beslut  
Nämnden lägger protokollet till handlingarna.  
 
Handlingar i ärendet 

 342660 Protokoll Pensionärsrådet okt 2020 
 BRO 2020/39-22 §14 den 22 oktober 2020, Bromma 

stadsdelsnämnd Protokoll från Pensionärsrådet  
 
 
  

Sida 23 (35)



Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 9/2020 
 

2020-10-22 

§ 15 
Protokoll Rådet för funktionshinderfrågor  
BRO 2020/41 
 

Beslut  
Nämnden lägger protokollet till handlingarna.  
 
Handlingar i ärendet 

 342731 Protokoll Brommas råd för funktionshinderfrågor 
201013_ 

 BRO 2020/41-19 §15 den 22 oktober 2020, Bromma 
stadsdelsnämnd Protokoll Rådet för funktionshinderfrågor  
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§ 16 
Förvaltningsgruppens protokoll  
BRO 2020/40 
 

Beslut  
Nämnden lägger protokollen till handlingarna.  
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2020/40-30 Protokoll - Förvaltningsgruppen nr 19 
2020-09-17 

 BRO 2020/40-31 Protokoll - Förvaltningsgruppen nr 20: 
2020-10-01 

 BRO 2020/40-32 Protokoll Förvaltningsgruppen nr 21 2020-
10-15 

 BRO 2020/40-33 §16 den 22 oktober 2020, Bromma 
stadsdelsnämnd Förvaltningsgruppens protokoll  
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§ 17 
Anmälningsärende – inkomna rapporter och beslut enligt 
Lex Sarah, SoF och ÄO  
BRO 2020/1 
 

Beslut  
Nämnden lägger ärendet till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 338676 (Godkänd - R 2) Sammanställning beslut och 
rapporter enligt lex Sarah SDN 2020-10-22 

 BRO 2020/1-32 SDN 2020-10-22 Inkommen lex Sarah - 
beslutsärende 

 BRO 2020/1-31 SDN 2020-10-22 Inkommen lex Sarah - 
anmälningsärende 

 BRO 2020/1-33 §17 den 22 oktober 2020, Bromma 
stadsdelsnämnd Anmälningsärende - inkomna rapporter och 
beslut enligt Lex Sarah, SoF och ÄO 
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§ 18 
Borttagen på grund av personuppgifter.  
BRO 2020/13 
 
 
Handlingar i ärendet 

 342811 Anmälan av delegationsbeslut oktober 
 BRO 2020/13-19 §18 den 22 oktober 2020, Bromma 

stadsdelsnämnd Anmälan av delegationsbeslut  
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§ 19 
Inkomna rapporter och protokoll  
BRO 2020/51 
 

Beslut  
Nämnden lägger ärendet till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 337552 Inkomna rapporter och protokoll 2020 - Förteckning 
till nämndens sammanträden. 

 BRO 2020/51-17 §19 den 22 oktober 2020, Bromma 
stadsdelsnämnd Inkomna rapporter och protokoll  
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2020-10-22 

§ 20 
Svar på skrivelse från (S) om att bryta isoleringen bland 
de äldre  
BRO 2020/366 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden tar del av förvaltningens svar och lägger det till 
handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I en skrivelse till stadsdelsnämnden ställer Johan Heinonen m fl (S) 
frågor om hur förvaltningen säkerställer att personer inom 
äldreomsorgen får hjälp att hantera digitala hjälpmedel för att kunna 
hålla kontakt med anhöriga. Frågor ställs även om hur utesäsongen 
kan förlängas på stadsdelens boenden och mötesplatser. 
 
Handlingar i ärendet 

 337665 (Godkänd - R 2) Svar på skrivelse om att bryta 
isoleringen bland de äldre 

 BRO 2020/366-1 Skrivelse 2020-08-27 Att bryta isoleringen 
 BRO 2020/366-3 §20 den 22 oktober 2020, Bromma 

stadsdelsnämnd Svar på skrivelse från (S) om att bryta 
isoleringen bland de äldre 
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§ 21 
Svar på skrivelse från (S) om hur pandemin påverkat vår 
verksamhet inom socialpsykiatrin  
BRO 2020/367 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden tar del av svaret och lägger det till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Socialdemokraterna har inkommit med en skrivelse där svar önskas 
om hur Bromma stadsdelsförvaltning påverkats av pandemin inom 
socialpsykiatrin. 
Förvaltningens svar utgår från det nuvarande läget men situationen 
kan komma att förändras. Detta kräver en stor flexibilitet och 
följsamhet både ute i verksamheterna och på förvaltningen. 
 
Handlingar i ärendet 

 338372 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse från (S) 
 BRO 2020/367-2 Skrivelse 2020-08-27 Situation inom 

socialpsykiatrin 
 BRO 2020/367-3 §21 den 22 oktober 2020, Bromma 

stadsdelsnämnd Svar på skrivelse från (S) om hur pandemin 
påverkat vår verksamhet inom socialpsykiatrin 
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§ 22 
Nämndens och förvaltningens frågor  

Beslut  
  
Skrivelse  
Johan Heinonen m.fl (S) överlämnade en skrivelse till nämnden om 
tillgänglighet på stadsdelsnämndens öppna del. 
  
Beslut 
Nämnden överlämnade skrivelsen till förvaltningen för besvarande. 
  
Skrivelse  
Lillemor Samuelsson (V) och Johan Heinonen m.fl (S) överlämnade 
en skrivelse till nämnden om lokalförändringar. 
  
Beslut 
Nämnden överlämnade skrivelsen till förvaltningen för besvarande. 
  
Skrivelse 
Lillemor Samuelsson (V) överlämnade en skrivelse till nämnden om 
förändringar i sjukvårdsutbud i Bromma. Johan Heinonen m.fl. (S) 
anslöt sig till skrivelsen. 
  
Beslut 
Nämnden överlämnade skrivelsen till förvaltningen för besvarande. 
  
Skrivelse 
Lillemor Samuelsson (V) överlämnade en skrivelse till nämnden om 
en undanskymd skylt i Mariehäll. 
  
Beslut 
Nämnden överlämnade skrivelsen till förvaltningen för besvarande. 
  
Lillemor Samuelsson (V) framförde ett önskemål till förvaltningen 
om att bjuda in förvaltningens medicinskt ansvariga sjuksköterska 
(MAS) till ett nämndsammanträde. Förvaltningen svarade att man 
kommer att göra det.   
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Slutet sammanträde 
 

§ 23 
Sociala delegationens protokoll  

Beslut  
Nämnden lägger protokollet till handlingarna.  
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från den 21 oktober 2020. 
 
 
  

Sida 32 (35)



Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 9/2020 
 

2020-10-22 

§ 24 
Borttagen på grund av sekretess  
BRO 2020/407 
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§ 25 
Borttagen på grund av sekretess  
BRO 2020/408 
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§ 26 
Fyllnadsval till sociala delegationen  
BRO 2020/417 
 

Beslut  
Nämnden beslutar att Mario Moya (KD) utses som ersättare i 
sociala delegationen från och med 2020-10-26 till och med 2020-
12-31. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Sociala delegationen är ett utskott till nämnden som beslutar i 
ärenden som innebär myndighetsutövning mot enskild. 
Stadsdelsnämnden utser sju ledamöter och fyra ersättare inom 
stadsdelsnämnden för ett år i taget, varav fyra ledamöter från 
majoriteten och tre ledamöter från oppositionen samt två ersättare 
från majoriteten och två ersättare från oppositionen. 
Stadsdelsnämnden utser ordförande och vice ordförande bland 
ledamöterna. Med anledning av att Mia Widell (KD) lämnat sitt 
uppdrag i stadsdelsnämnden och därmed inte kan sitta kvar som 
ersättare i sociala delegationen ska nämnden utse en ny ersättare 
från majoriteten. Majoriteten har föreslagit att Mario Moya (KD) 
väljs som ersättare till sociala delegationen från och med 2020-10-
26 till och med 2020-12-31. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att nämnden ställde sig bakom 
förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 341912 Fyllnadsval till socialla delegationen 
 BRO 2020/417-1 §26 den 22 oktober 2020, Bromma 

stadsdelsnämnd Fyllnadsval till sociala delegationen 
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